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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:1048 Överförbarhet av fiskekvoter

Det råder stor oro och osäkerhet bland Sveriges fiskare, då det nuvarande 
systemet för överförbarhet av fiskekvoter är föråldrat och ej fungerar väl. 
Nuvarande system innebär att äldre fiskare måste gå i borgen för den fiskare 
och båt som fiskekvoterna ska överföras till. I resten av Europa används ett 
system som fungerar mycket väl, och det förslag som lämnats till regeringen är 
samma typ av system. Nu inväntar många fiskare besked om vad som händer, 
särskilt de yngre som gärna vill satsa på yrket men inte vågar.

Havs- och vattenmyndigheten skickade i mars 2024 ett förslag till regeringen, 
och sedan dess har ingenting hänt. Förslaget som tagits fram är väl förankrat 
hos Sveriges fiskerinäring. Samma typ av system används över hela Europa och 
fungerar mycket bra. På grund av den osäkerhet som i dag råder när det gäller 
överförbarhet av fiskekvoter är det många yngre som inte vågar satsa på 
fiskaryrket. Medelåldern hos våra fiskare är i dag hög, och en 
generationsväxling är nödvändig, men då måste det även finnas garantier för 
framtiden, för annars riskerar vi att tappa mycket av fisket i Sverige.

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till landsbygdsminister 
Peter Kullgren:

 

När kommer regeringen att fatta beslut angående ett nytt system avseende 
permanent överförbarhet av fiskekvoter?

………………………………………

Victoria Tiblom (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-11
Besvaras senast
2025-04-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


